
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 13. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 371

Vil ministeren forklare, hvorfor han i sin pressemeddelelse ganger op fra 190

til 600, i betragtning af, at der i effektevalueringen står: ”Personer, hvis forløb

ikke indgår i analysepopulationen jf. ovenstående udvælgelse, kan godt være

berørt af Jobreformens fase 1. Derfor kan analysens resultater ikke nødven-

digvis fortolkes som en samlet effekt for alle kontanthjælpsmodtagere”?

Spørgsmålet ønskes besvaret senest dagen før afholdelse af BEU alm. del -

samrådsspørgsmål AW og AX.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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